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Mikroregion Čáslavsko 
dobrovolný svazek obcí 

 

Zápis ze schůze rady Mikroregionu Čáslavsko 

ze dne 14. 11. 2023 
  

Místo:   Zasedací místnost kanceláře MKRG – Kostelní náměstí 196, Čáslav 
Přítomní:  Jan Jiskra, Marie Francová, Mgr. Ludmila Záklasníková 
Omluveni:  Bc. Bohumila Jeřichová, Mgr. Daniel Mikš  

  
1) Vyúčtování projektu „Přívětivý Mikroregion Čáslavsko“ 

Předseda mikroregionu Jan Jiskra informoval o úspěšném ukončení a vyúčtování 
projektu. Peníze byly poskytovatelem vyplaceny, obratem byly vráceny veškeré zápůjčky.  
Poskytovatel dotace současně vyzval k úhradě penále ve výši cca 105.000 Kč za výběrová 
řízení na EÚD dle dříve vytčených pochybení. Po konzultaci s právní kanceláří, která tyto 
veřejné zakázky realizovala a není si vědoma pochybení, penále zatím nebude hrazeno. 
Postup pravděpodobně přezkoumá finanční úřad. Právní kancelář bude mikroregion 
zdarma zastupovat a v případě potvrzení pochybení uhradí úroky z prodlení. Penále 
v celkové výši má mikroregion připraveno. 

 
2) Odpadové hospodářství  

Jan Jiskra informoval o vzdělávacím zájezdu MAS Lípa pro venkov na Kyjovsko, kde se 
účastníci mj. seznámili se způsobem zajištění svozu a dalšího zpracování odpadů 
v regionu. Zmínil i zkušenosti z jiných DSO provozujících vlastní svozové firmy, s nimiž se 
seznámil na společném jednání DSO v Poslanecké sněmovně. 
Proběhla rovněž diskuse na téma každoročního výrazného zdražování svozu odpadů 
firmou AVE CZ. Výsledkem debaty bude snaha přizvat zástupce svozové firmy na setkání 
starostů 23. 11. Předseda mikroregionu rovněž prověří, v jakém stadiu je zpracování 
„odpadové studie“. 
Na konci ledna 2024 by měla být otevřena dotační výzva pro oběhové hospodářství, z níž 
bude mj. možné nakoupit nádoby pro sběr tříděného odpadu. Několik obcí o dotaci 
projevilo zájem už při minulé výzvě, DSO zajistí podání společného projektu. 

 
3) Příprava setkání starostů 

Dne 23. 11. 2023 proběhne od 13:00 hod. ve velkém sále Hotelu Grand společné setkání 
starostů Mikroregionu Čáslavsko a MAS Lípa pro venkov. Na tento termín původně obě 
organizace společně plánovaly konferenci na téma „Živá krajina“, která však byla ze 
zdravotních důvodů zrušena.  
Tématem společného setkání bude mj. dopravní obslužnost či komunitní energetika. 
Zúčastnit by se měl i předseda Komise pro spolupráci s městy a obcemi Středočeského 
kraje Petr Halada. 
Po tomto setkání by mělo proběhnout ještě vánoční setkání starostů, a to 
pravděpodobně v synagoze, zamýšlen je kulturní program. Termín bude upřesněn. 
 

4) NZÚ Light 
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Stále se pracuje na podávání dotací v rámci NZÚ Light, jako příjem pro mikroregion bylo 
vyfakturováno 300.000 Kč, další podíly z činnosti lze očekávat i v roce 2024. 
Cca třetina příjmu odpovídá nákladům na realizaci projektu (dvě cesty do každé 
nemovitosti, sepsání odborných posudků atd.). Částku si bude fakturovat Jan Jiskra.  
 
Návrh usnesení:  
Rada Mikroregionu Čáslavsko schvaluje úhradu nákladů na realizaci projektu ve výši 
1/3 z každé celkové fakturace za dotační poradenství v rámci programu NZÚ Light. 
 
PRO: 3  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0  
Usnesení č. R2023.02 bylo schváleno. 
 

5) Autobusová doprava 
Jan Jiskra shrnul aktuální vývoj k řešení dopravní obslužnosti v regionu. Dle jednání s IDSK 
by obce mohly řešit dopravu společně prostřednictvím DSO, do systému přitom nemusí 
být zapojeny pouze členské obce. Velká část členských obcí s návrhem financování 
předběžně souhlasila anebo se souhlas předpokládal (obce by platily méně), proto byl 
vytvořen návrh smlouvy o spolupráci mezi obcemi a DSO. Na administraci a služby 
poradce v oblasti autobusové dopravy by přispívaly pouze nečlenské obce, členské obce 
by tuto službu čerpaly v rámci svého členství zdarma. Obce nezapojené ve společném 
systému si budou dopravní obslužnost nadále řešit samy. 
Kalkulace plateb a výše jednotného podílu na zajištění autobusové dopravy pro rok 2024 
však u řady obcí vyšla výrazně odlišně od původního propočtu, zapojení obcí tak bude 
nutné znovu projednat a jednotlivé obce jej musí schválit v zastupitelstvu. 

 
6) Různé 

Jan Jiskra informoval o aktivitách DSO.   
Začíná se připravovat ples mikroregionu, termín je 1. 3. 2024. 

 

 
…………………………………….. 

předseda 
Jan Jiskra v. r. 

…………………………………….. 
místopředseda 

Bc. Bohumila Jeřichová v. r. 
 

 
…………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Daniel Mikš v. r. 

…………………………………….. 
člen rady 

Marie Francová v. r.  
 

 
…………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Ludmila Záklasníková v. r.  

 
 

 

…………………………………….. 
zapisovatel 

Mgr. Hana Veselá v. r.  

 


